
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ PEDAGOGICKÉ RADY 20. 11. 2017
• Doc. Tůma představil návrh zaměřenı́ STR programu OM.
• Proběhla diskuze o prvnı́m dvouletı́. Kdy nastalo odloučenı́ různých zaměřenı́ po 3. semestru.
• Kolegium msekce si vyžádalo návrh studijnı́ch plánů se stručnými anotacemi do 5. prosince 2017. Studijnı́

plány připravı́ Petr Kaplický. Anotace zajistı́ vedoucı́ skupin pro revizi sylabů. Rozpis připravı́ Petr Kaplický
a umı́stı́ na web http://www.karlin.mff.cuni.cz/ garant/ped/akre17.shtml. Pro předměty vynucené prerekvizitami
anotace zajistı́ garanti přı́slušných navazujı́cı́ch magisterských oborů.

• Diskuze o realizaci rozvětvenı́ programu OM po 2. roce studia. Michal Kulich představil možnosti, tj.
zavedenı́ specializacı́ a nebo současný model zaměřenı́ pomocı́ prerekvizit. Vysvětlil výhody a nevýhody
jednotlivých možnostı́. Výhoda specializacı́ je jejich jasná struktura. Nenı́ ale jasné, zda se podařı́ nastavit
volbu specializace těsně před ukončenı́ studia. Formálně tomu nic nebránı́.
Členové pedagogické rady si rozmyslı́ své doporučenı́ do přı́stı́ schůzky.

• Přı́štı́ schůzka pedagogické rady bude 27. 11. 2017. Plán: specializace versus zaměřenı́, role bc. práce
na programu OM, zaměřenı́ NM
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